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PETRŽALKA Na parkovanie, budúcu parkovaciu politiku mestskej časti, ale aj na prípravu 
výstavby parkovacích domov sa vlani najčastejšie pýtali Petržalčania v internetových online 
diskusiách so starostom Vladimírom Bajanom.   

Pokiaľ ide o parkovanie, ľudia sú za budovanie parkovacích domov, ale nikto ich nechce v blízkosti 
svojho bytu. Diskutujúci sa zaujímali aj o kapacity materských škôl, výstavbu plavárne a bowlingovej 
haly. Online diskusie so starostom pokračujú aj tento rok. Budú vždy v prvý pracovný pondelok v 
mesiaci s výnimkou dvojmesačných letných prázdnin. Hodinová diskusia sa začína vždy o 13.00 h a 
obyvatelia môžu svoje otázky, podnety a návrhy posielať prostredníctvom formulára na webovej 
stránke mestskej časti. (mp)    

 


